

<p>23.1</p>	<p>评标方法：最低评标价法（详见投标人须知）</p> <p>Evaluation Method: Lowest Evaluated Price Method</p>
<p>24.1</p>	<p>在详细评标之前，评标委员会将先进行符合性检查，内容包括：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) 投标书； 2) 投标保证金； 3) 单位负责人授权书（如果投标文件由单位负责人签署，则不需提供此文件）； 4) 资格证明文件； 5) 技术标书； 6) 分项报价表； <p>缺少上述任一文件，将被视为实质性偏离，其投标将被否决。</p> <p>Before the detailed evaluation, the bid evaluation committee will conduct the Conformity Check, include:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Bid Form 2) Bid securities; 3) Power of Attorney (if the bid is signed by legal representative, it is not applicable.) 4) The documentary evidence of the Bidder's qualifications; 5) technical document; 6) Bid Schedules of Prices. <p>Bid without any document above mentioned, will be rejected as non-responsive.</p>
<p>25.1</p>	<p>评标货币：美元</p> <p>Evaluation Currency: USD</p>

为了便于评标和比较，如果投标报价中有多种货币,以开标当日中国银行总行首次发布的外币对人民币的现汇卖出价统一转换成美元，以便计算评标价。

For the purpose of evaluation and comparison, if expressed in multiple currencies, the bid price shall be converted into USD at selling rate of foreign currency to RMB Yuan first issued by Bank of China on the date of bid opening.